
 Protokół  XXV Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 31 sierpnia 2017 roku 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Stan przygotowań powiatowych placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę NR XXII/160/2017 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  22 lutego  

    2017 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

    Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu  

    Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji  

    zawodowej i społecznej, 

  b) udzielenia dotacji na prace budowlano-konserwatorskie przy zabytku wpisanym do   

                rejestru zabytków, 

c) zmiany uchwały, 

d) zaciągnięcia zobowiązania, 

e) zaciągnięcia zobowiązania, 

f) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

8.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  9.  Zamknięcie obrad sesji.     

  

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych – 1 radny nieobecny usprawiedliwiony. ( Lista 

obecności w załączenia – Zał. Nr 1 ). 

Minutą ciszy  Radni i Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego upamiętnili odejście długoletniego 

samorządowca z terenu gminy Gorzyce, byłego wójta Stanisława Krawca. Sylwetkę zmarłego 

samorządowca przypomniał Dominik Szewc - Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  

( zał. Nr 2 ).    

Przystąpiono do kontynuowania porządku obrad. 



-   2   - 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu -  Zał. Nr 3  

zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 7 w podpunktach „d”, „e”, „f” 

zapisu „z autopoprawką”, oraz dodanie podpunktów „g” – udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Chojnickiemu oraz „h” – zaciągnięcie zobowiązania („Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R 

relacji Grębów – Stany w m. Krawce”). 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej czwartej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-16 

głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( zał. Nr 4 ). Informacje wręczono radnym oraz 

zaprezentowano multimedialny pokaz zdjęć zrealizowanych robót . 

 Po wystąpieniu Pana Sekretarza głos kolejno zabierali radni: 

- Marek Ożga – zadał kilka pytań: 

1. Czy dokumentacja na chodnik w m. Wydrza jest przygotowana i jaki odcinek jest planowany do  

    realizacji? 

Starosta odpowiedział, że nie pamięta i prosił o zwrócenie się do Zarządu Dróg. 

2. Chodnik w m. Krawce jest zrobiony i od ok. roku jest rozebrany na długości ok. 10 mb., kiedy  

    będzie naprawiony? 

Starosta odpowiedział, że chodnik będzie naprawiony w najbliższym czasie. 

3. Mieszkańcy m. Nowy Grębów prosili o spytanie kiedy będzie zrobiony przejazd z terenu byłego  

   domu nauczyciela. 

Starosta poinformował, że brama będzie zrobiona – wójt wyraził zgodę i PZM i UW również wyraził 

zgodę na zjazd – uzupełnił Pan Sekretarz – wykonane to będzie do końca b.r. 

4. Deszcz powoduje rozlewiska w m. Krawce i w m. Wydrza – czy podjęte były jakieś działania? 
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Starosta odpowiedział, że po powrocie z urlopu Kierownika Zarządu Dróg pojedzie z nim w teren i na 

miejscu sprawa zostanie wyjaśniona. 

5. Skąd się wzięła kwota 100.000,00 zł na zobowiązania, czemu taka kwota i po co to jest? 

Starosta poinformował, że po konsultacjach w Zarządzie i po ustaleniach ze Skarbnik Powiatu 

o konstrukcji projektu budżetu na 2018 rok zadeklarowano w/w kwotę na budowę drogi. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego wpłynęła żadna interpelacja. 

Na ostatniej sesji pisemną interpelację złożyła radna Krystyna Rusin. Zapytana, czy satysfakcjonuje ją 

udzielona odpowiedź - stwierdziła, tylko jeden punkt odpowiedzi ją zadawala. 

Nie wykonano remontów rowów odwodniających przy ul. Zachodnia w Woli Baranowskiej.  

Zwróciła się z prośbą do Zarządu Powiatu, aby dokończyć budowę chodników w miejscowościach 

Dymitrów Mały i Dymitrów Duży w kierunku Baranowa Sandomierskiego oraz budowy ścieżki 

pieszo- rowerowej Suchorzów – Baranów Sandomierski. Za niezadawalające uznała wykaszanie 

poboczy przez Zarząd Dróg. 

Do wystąpienia radnej odniósł się Wicestarosta Krzysztof Pitra – który wyjaśnił wszystkie wniesione 

uwagi. 

Kolejnym mówcą był radny Tadeusz Rękas, który również odniósł się do jakości wykaszanych 

poboczy. 

Również radna Teresa Lipińska miała uwagi do wykaszanych poboczy. 

Pani Krystyna Kozieja poinformowała radnych, że na terenie gm. Grębów nie ma z tym problemu. 

Radny Jerzy Sudoł, poinformował, że przy jego posesji 2/3 kosi sam, a 1/3 kosi Zarząd. 

Radny Ożga również poinformował że koszenie poboczy przy swojej posesji wykonuje sam. 

 

Ad 6). 

Stan przygotowań powiatowych placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego  2017/2018. 

Dyrektorzy placówek oświatowych bądź osoby przez nich upoważnione przedstawiły krótkie 

informacje na temat:  przeprowadzonych prac remontowych, ilość oddziałów, ilości uczniów, nowych 

kierunkach kształcenia, liczby kadry nauczycielskiej. 

Informację przedstawiono w następującej kolejności: 
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a) Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie – Pan Z-ca Dyr. Andrzej 

Nadziałek ( zał. Nr 5 ). 

Po wystąpieniu radny Marek Ożga zapytał ilu uczniów ukończyło szkołę a jaki jest nabór na ten rok 

szkolny? 

Dyrektor odpowiedział, że ukończyło 77 uczniów a w roku bieżącym będzie 72 uczniów, plus 40 

dzieci na wczesne wspomaganie, plus 5 uczestniczyć będzie w zajęciach rewalidacyjno – 

wychowawczych. 

b) Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Nowej Dębie – Pani Ewa Monika Szczepan 

( zał. Nr 6 ). 

Po wystąpieniu Pani Dyrektor nie było uwag i pytań. 

c) Zespół Szkół w Gorzycach – Pan Dyrektor Krzysztof  Komórkiewicz ( zał. Nr 7 ) 

Radny Tadeusz Rękas  zapytał jakie jest obsadzenie uczniów w internacie?. 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor Komórkiewicz. 

Kolejne pytanie zadał radny Adam Łabuda a dot. zatrudnienia opiekunów w internacie ilu ich jest? 

Dyrektor Komórkiewicz  odpowiadając poinformował, że opieka  w internacie musi być całodobowa. 

Radny Rękas spytał, czy internat się bilansuje? 

Odpowiadają dyrektor stwierdził, że tak. Uzupełnienia odpowiedzi dokonała Skarbnik Powiatu. 

d) Zespół Szkół Nr 1 w Nowej Dębie -  Pan Dyrektora Robert Suska ( zał. Nr 8 ) 

Po wystąpieniu Dyr. Roberta Suski pytania zadali:  

Radny Tadeusz Rękas, który zwrócił się do Starosty z pytaniem czy była by możliwość wrócenia do 

tematu połącznie tych dwóch szkół w Nowej Dębie? 

Starosta Bartoszek odpowiadając poinformował, że dano szansę Panu Robertowi Susce na 

odbudowaniu i ewentualnym uratowaniu tej szkoły. 

Poprzedniczka nie zrobiła nic aby tą szkołę uratować stwierdził Starosta. 

Co do tematu połączenia tych szkół sprawa jest otwarta. 

e) Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie – Pani Iwona Strojek ( zał. Nr 9 ) 

Po wystąpieniu Pani Dyrektor pytania zadawali: 

Radny Tadeusz Rękas zwrócił się z zapytaniem: jaki jest procentowy nabór do szkół w porównaniu z 

rokiem ubiegłym? 

Jak gimnazjaliści obsadzali nasze szkoły czy skorzystali z ofert konkurencyjnych szkół.? 

Dyrektorzy odpowiedzieli na zadane pytania, informując że jest mniejszy nabór z sąsiednich 

gimnazjów. 
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Radny Adam Łabuda zapytał o bezpieczeństwo a konkretnie o monitoring. 

Szkoły w Powiecie posiadają nieomal pełny monitoring i oświetlenie co w znaczącym stopniu 

poprawiło ich bezpieczeństwo. 

 

Ad 7)  

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę NR XXII/160/2017 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  22 lutego  

    2017 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

    Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu  

    Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji  

    zawodowej i społecznej, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Marek Zięba Przewodniczący Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

  b) udzielenia dotacji na prace budowlano-konserwatorskie przy zabytku wpisanym do   

                rejestru zabytków, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

c) zmiany uchwały, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

d) zaciągnięcia zobowiązania „z autopoprawką”, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 
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Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

e) zaciągnięcia zobowiązania „z autopoprawką”, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

Pytanie odnośnie kosztorysowania tego zadania złożył radny Tadeusz Rękas. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

f) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok „z autopoprawką”. 

Omówienia tego projektu dokonała Skarbnik Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji  P,RG i F -  Jerzy Sudoł.  

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

g) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Chojnickiemu, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

h) zaciągnięcie zobowiązania („Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – 

Stany w m. Krawce”). 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 
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Ad 8).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach radny Wacław Wróbel zapytał o jaką działkę w szpitalu 

chodzi, która miała być przedmiotem sprzedaży?. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek.. 

 

Ad 9).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXV Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

Andrzej Siedlak 


